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 JUNTA MUNICIPAL DE LA BAIA, ASPRELLA I ATZAVARES 

 

 

Data: 4/11/2021 

Hora de començament: 19.30 h 

 

Assistents:  

 

- Regidora de Participació: Purificación Vives Pérez 

- Regidor de Pedanies: Vicente Alberola Gonzálvez 

- Alcalde Pedani de la Baia: Luis Deltell Poveda 

- Alcalde Pedani d’Atzavares Alt: Claudia Amelin Chauve 

- Alcalde Pedani d’Atzavares Baix: José Manuel Martínez Mateu 

- Representant Grup PP: Francisco Javier García Mora 

- Representant Grup Vox: Samuel Ruiz i Aurora Rodil 

- Representant AV la Baia-Asprella: Eulalia García Agulló. 

- Representant AV d’Atzavares “Cunyera”: Assumpció Boix Guilló 

- Representant Associació Juvenil Baia Jóvens: Vicent Soler Boix 

- Representant Club Esportiu la Baia: Francisco Tomás Rodríguez 

- Assistent Plataforma de Barranc de Sant Antoni: Julio Martínez  

 

 

Hora d’acabament: 21.00 h 
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1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

La regidora de Participació Ciutadana, Puri Vives, dona la benvinguda als assistents a la Junta, pregunta 

si tots han rebut l’acta anterior i si tenen alguna objecció. 

Es vota a favor de la seua aprovació.  

 

2. Qüestions d’interés de les pedanies pertanyents a la Junta 

Puri Vives, regidora de Participació, comença aquest punt amb la lectura del Pla Quadriennal 

d’Inversions per a Pedanies 2020-2023. Explica les actuacions que s’han realitzat i les que es faran en les 

pedanies que componen aquesta Junta: 

 

- Ampliació del col·legi la Baia, amb 6 aules d’infantil i primària en fase d’adjudicació. 

- Transformació del camp de futbol de la Baia, que era de terra, a gespa artificial. 

- Renovació de voreres i millora d’accessibilitat en rampes, en el nucli urbà de la Baia. 

- Asfaltat en el camí de la Baia, al carrer Molí i Pastors i al camí de Vizcarra, a Atzavares Alt; també al 

Camí Vell de Santa Pola, a Atzavares Baix.  

- Llast en el camí del Ventari, a Atzavares; camí de Sansano i dels Boixos, a Asprella; i camins dels Patets 

i de la Mina, a la Baia. 

- Obres de reforç de ferm i construcció d’itinerari ciclista en la carretera CV-851 que passa per les 

pedanies de la Baia i Asprella. 

- Nou servei de neteja i recollida de residus. 

- Renovació de contenidors en els camins rurals per un nou model de major capacitat. 

- Reforç de la presència del punt net mòbil al gener, amb l’arribada d’un nou vehicle; així mateix, s’ha 

instal·lat un punto net de proximitat en la plaça de la Primavera de la Baia. 

-  Reforma del consultori mèdic de la Baia.  

 

D'altra banda, la regidora de Participació, explica que la xicoteta poda està inclosa en la nova contracta 

de neteja, i que, per a ampliar el nombre de contenidors de recollida, es pot sol·licitar al Departament 

de Neteja per a la seua valoració. També s'ha adquirit un nou vehicle per a desbrossament de camins. 

A més, informa que l'adjudicació dels punts wifi per als centres cívics està en tràmit, no obstant això, 

des de Telecomunicacions traslladen que hi haurà retard a causa de la falta de proveïment de matèria 

primera. 

Finalment, diu que els centres cívics ja funcionen amb normalitat, seguint les mesures de seguretat i 

higiene, i que qualsevol activitat que es vulga realitzar cal sol·licitar-la per seu electrònica. 

 

3. Precs i preguntes 

El regidor de Pedanies, Vicente Alberola, explica que es farà una ronda de preguntes, i que ell i la regidora 

de Participació Ciutadana aniran prenent nota, després contestaran a les qüestions plantejades, o 

donaran trasllat al departament corresponent. 
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Assumpció Boix, representant de l'AV d'Atzavares “Cunyera”, comença dient que a Atzavares, dels 

camins que s'han arreglat de llast, falta per fer el camí de la Florida. A més, comenta que en aquest camí 

hi ha un arbre dels que queden molt pocs exemplars, un Tamarit, que té una placa de la Generalitat, i 

que està al costat d'una casa abandonada. No se sap qui n'és l'amo, i diu que als veïns i a l'associació els 

preocupa que es puga caure la casa, ja que està en ruïnes; a més, l'arbre no el rega ningú. Sol·licita que 

es faça alguna gestió perquè no es perda. D'altra banda, explica que s'hi veuen cotxes, sovint, que van a 

aquest lloc i no se sap què fan allí. Demanen que passe la policia de tant en tant. 

Una altra qüestió que tracta és sobre el camí de la Boluda, del qual diu que té dos problemes; un és que 

un tros passa pel costat del Canal del Progrés, i no té protecció; comenta que si algun vehicle va un poc 

de pressa, pot caure al canal, i demana que es pose algun tipus de protecció. 

L'altre problema és que aquest camí és d'asfalt i té molt de trànsit; diu que ja es va arreglar, però que 

s'ha tornat a estropejar, i que té un sot bastant gran. Sol·licita que s'arregle com més prompte millor. 

 

Claudia Amelin, alcaldessa pedània d'Atzavares Alt, explica que tenen un problema important amb el 

tema de la velocitat. Informa que en el camí hi ha un senyal de 40 Km/h, però els cotxes circulen a 80 

com a mínim. Sol·licita controls de velocitat amb regularitat per part de la policia. 

Així mateix, diu que s'ha demanat en múltiples ocasions que es faça una rotonda en l'encreuament de 

la Nau. Comenta que els van contestar que ho anaven a estudiar, però encara no tenen resposta. 

Respecte a aquest mateix camí, diu que hi ha una revolta tancada i que creuar és perillós; explica que hi 

havia al mig uns bol·lards per a controlar el trànsit, però que se'ls han emportat els cotxes per davant. 

Opina que la solució podria ser posar uns reductors de velocitat, sobretot prop del centre cívic, on la 

gent aparca i creua. 

 

Julio Martínez, representant de la Plataforma Barranc de Sant Antoni, comenta que el barranc té la 

mateixa situació des de fa anys. Explica que hi ha molts veïns perjudicats, i no aconsegueixen que 

l'Ajuntament els done una solució. Comenta que ja saben que això implica diverses institucions, però 

que han de donar-li una solució. Argumenta que quan ve un cabal crescut, derivar l'aigua del barranc al 

riu comporta que la carretera de Santa Pola s'inunde sempre; diu que l'aigua ix a mitjan carretera. 

Comenta que els veïns fa anys que estan demanant una solució, i que les institucions haurien de posar-

se d'acord. Així mateix, pensa que el problema, encara que siga allí, no és només d'ells, ja que es va crear 

quan es va urbanitzar el Trabalon. 

 

Demanen que se'ls informe on van els centres comercials nous i on abocaran les aigües. 

D'altra banda, comenta que amb el que s'ha fet de l'hospital cap avall, alguna cosa ha canviat, ja que 

abans s'inundava la zona de l'hospital i ara s'inunda Sant Antoni, i que quan això passa hi ha veïns que 

es queden aïllats. 

Finalment, diu que hi ha una plataforma de veïns afectats per aquest tema, i sol·licita parlar amb Aigües 

d'Elx, ja que tenen una proposta per a fer-los per a veure si es pot canalitzar. 

 

Puri Vives contesta que Vicente Alberola i ella ho traslladaran a la Regidoria competent per a veure si es 

pot encara introduir en el projecte. 
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Vicente Alberola diu que li ho comunicaran a Héctor Díez, regidor de Manteniment, per a tindre una 

reunió amb Aigües d'Elx, ja que són ells els qui han de donar la solució. 

 

Vicent Soler, representant de l'Associació Juvenil Baia Jóvens, pregunta si ja s'han posat en marxa les 

activitats culturals en els centres cívics i socials, per què en la pedania de la Baia no se n'ha programat 

cap. Opina que el pressupost ha d'estar repartit i que no siga exclusiu de la ciutat, que no es gaste tot 

en el Gran Teatre o en L'Escorxador. 

 

Puri Vives contesta que ho traslladarà a la Regidoria de Cultura, però opina si ells com a associació 

demanen qualsevol activitat, se li contestarà. 

 

Vicent Soler pregunta pels pressupostos participatius, vol saber si com es va dir ja hi ha un nou model, i 

quan es faran. 

 

Puri Vives contesta que sí que hi ha alguna cosa ja, encara que no s'ha acabat de definir; explica que es 

farà un nou model que siga més fluid, per a evitar saturar alguns departaments. 

 

Assumpció Boix diu que la gent té ganes que es tornen a fer, que és important que els veïns s'impliquen, 

i que en la pedania sempre s'hi ha participat molt. 

 

Francisco Tomás, representant del Club Esportiu la Baia, explica el problema que tenen amb els guals; 

diu que ningú els respecta, que quan s'avisa a la grua, sol tardar més de mitja hora a acudir, i que als 

conductors els és igual que vinguen o no, ja que mai els multen, fins i tot si aparquen en els passos de 

vianants. Diu que si es té una urgència, no pots traure el cotxe. Demanen que es done una solució. 

 

Eulalia García, representant de l'AV la Baia-Asprella, exposa els problemes que tenen: en primer lloc, diu 

que estan aïllats, que no tenen metge, ni antena de telefonia, que no poden fer ni rebre telefonades, i 

que tampoc hi ha cobertura ni senyal d'internet. Comenta que fa algun temps va estar a punt que 

posaren una antena, però que al final els veïns no es van posar d'acord. Ara estan en contacte amb una 

altra empresa i amb el regidor d'Administració Electrònica. Tenen el vistiplau, i demanen que es posen 

d'acord l'Ajuntament amb l'empresa, perquè per a ells és un problema important, i més hui dia que tot 

es fa per internet. 

 

Vicente Alberola contesta que l'Ajuntament pot fer de mediador. 

 

Luis Deltell, alcalde pedani de la Baia, comenta el tema de les parcel·les abandonades però que tenen 

amo, i vol saber si es pot fer alguna cosa per a obligar-los a netejar-les, ja que generen molta mala herba, 

colobres, rates, mosquits, etc. Pregunta si hi ha alguna ordenança que regule això. 

 

Eulalia García diu que creu que l'Ajuntament pot netejar-lo i després passar-li la factura a l'amo. 
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Vicente Alberola diu que s'ha fet algunes vegades, i que sí que hi ha una ordenança de neteja de solars. 

 

Assumpció Boix comenta que hi ha molts solars abandonats, i que també es pot informar la Guàrdia 

Civil, o a la Unitat de Vigilància Rural; normalment dona resultat. 

 

Francisco Tomás pregunta si es posaran contenidors per a la xicoteta poda, i si s'arreglarà el camp 

esportiu. 

 

Vicente Alberola contesta que encara no està definida la quantitat de contenidors, però sí que està 

contemplat en la nova contracta de neteja. A més, el projecte del camp de futbol de gespa artificial ja 

està aprovat en Junta de Govern. 

 

Assumpció Boix explica que a Atzavares no tenen cap instal·lació per a fer esport ni perquè juguen els 

xiquets. Diu que són uns 300 veïns i demana que es tinga en compte aquesta petició. A més, sol·licita 

que el carril bici arribe fins a l'hospital. 

 

Eulalia García, sobre l'autobús urbà, comenta que no està adaptat per a persones majors. 

 

Claudia Amelin argumenta que es paga molt d'IBI i que no està en proporció amb el que es rep. 

Així mateix, comenta que el clavegueram és un dels problemes més urgents que tenen. 

 

Vicente Alberola respon que el clavegueram és qüestió d'Aigües d'Elx, i que quan es tinga la reunió de 

la qual s'ha parlat, es plantejarà també aquest tema, perquè prevegen aquestes actuacions. 

 

Assumpció Boix comenta que hi ha un terreny que està donat a la pedania, i que hauria de destinar-se a 

espai públic. Diu que caldria asseure's i parlar del tema. 

 

La regidora de Participació Ciutadana, Puri Vives, s'acomiada de tots els assistents a la Junta, 

i sense més assumptes a tractar dona per finalitzada la reunió. 
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